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Przewodniczqcy Rady Miasta todzi 

Na podstawie art. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 o petycjach 1Dz.U. z 2014 r. poz. 1195/, my 

wyrazit sprzeciw wobec likwidacji komunikacji miejskiej wzdtui ulicy Puszkina, na odcinku od ronda 
Sybirakow do ulicy Dqbrowskiego, planowanej od kwietnia 2017 roku w ramach reformy 
komunikacji miejskiej w todzi. Wedtug zatoien reformy komunikacji miejskiej, na tym odcinku ma 
kursowai jedynie linia zmianowa , , I n  po uzgodnieniu z zakladami pracy usytuowanymi wzdtui tej 
ulicy wedle zapotrzebowania. 

Obecnie ulicq Puszkina kursuje autobus linii 77. Linia, przy obecnej trasie, tqczy 

przemystowq czqiC Widzewa z wielkimi osiedlami rnieszkaniowymi jakimi sq Widzew - Wschod 

i Dqbrowa oraz daje moiliwobC wygodnego dotarcia do miejsca pracy osobom korzystajqcym 

z dworca kolejowego t o d i  Widzew. Jest to jedyna metoda dotarcia za poirednictwem komunikacji 
miejskiej do zaktadow pracy usytuowanych wzdtui tej ulicy. Firmy zlokalizowane w tym miejscu 

rozpoczynajq pracq w roinych godzinach. Mamy tutaj zarowno duze zaktady produkcyjne, 
pracujqce w systemie zmianowym jak i firmy, ktorych pracownicy pracujq w godzinach - 6:00 - 
19:OO. Praca w naszej firmie rozpoczyna siq w roinych godzinach. Mamy zarowno pracownikow 
produkcyjnych, pracujpcych w systemie zmianowym (5:30-13:30 oraz 13:30-21:30) jak 
i pracownikow biurowych i magazynowych, ktorzy rozpoczynajq pracq w godzinach pomiqdzy 6:00 
a 11:OO a koriczq pomiqdzy 14:OO a 19:00, w zwiqzku z tym proponowana linia zmianowa nie 
rozwiqie problernu. 

Likwidacja tej linii sprawi, i e  dotarcie do miejsc pracy bqdzie moiliwe tylko w-godzinach 
kursowania linii zmianowej, autobusem linii 69 kursujqcym wzdtui ulicy Lodowej (dotarcie do ulicy 

Puszkina zajmie wtedy pieszo od 10 do 20 minut) lub wtasnym irodkiem transportu, czego bardzo 

siq obawiamy w zwipzku z ograniczonq iloiciq miejsc parkingowych - sytuacja taka dotyczy 

znaczqcej czqici zaktadow pracy, zlokalizowych przy ul. Dostawczej 17. Szczegolnie utrudnione 

bqdzie dotarcie do miejsca pracy w przypadku niekorzystnych warunkow pogodowych z uwagi na 
fatalny stan chodnikow wzdtui ul. Dostawczej 

Dotychczasowe dziatania przedstawicieli miasta miaty na celu ograniczenie uiywania 
wtasnych irodkow transportu na rzecz komunikacji miejskiej. Likwidacja linii 77 na ulicy Puszkina 

wywota zupetnie odwrotny efekt. Osoby, ktore obecnie docierajq do pracy autobusem bqdq 
zmuszone przesiqSC siq do wtasnych samochodow (ktorych tak jak zostato napisane 

w poprzedzajqcym akapicie, nie bqdzie gdzie zaparkowad) lub docierat do pracy pieszo albo za 

poirednictwem linii 69, cow znaczqcym stopniu wydiuzy czas podroiy do i z miejsca pracy. Ponadto, 



firmy zlokaiizowane w opisywanym obszarze iwiadczq roinego rodzaju usiugi, co powoduje, i e  
myszq by6 dostepne dla potencjalnych klientow oraz interesantow. Brak komunikacji miejskiej 
ograniczy dostepnoid klientow do iwiadczonych ustug co przetoiyd siq moie na pogorszenie 
sytuacji finansowej dziatajqcych tu  firm. 

Zwracamy sie zatem z proibq o utrzymanie linii 77 w obecnym ksztatcie lub modyfikacjq 
trasy tej linii z zachowaniem irodkow komunikacji miejskiej wzdiui ulicy Puszkina. 

Codzienne obserwacje obciqienia tej linii na tym szlaku komunikacyjnym, 5wiadczq o tym, 

i e  dostepnoid komunikacji miejskiej na tej ulicy jest jak najbardziej uzasadniona. Szczegolnie w 

godzinach porannych (od godziny 5:00 do 10) oraz w godzinach popotudniowych (od godziny 13 do 

18) liczba osob podroiujqcych liniq 77 jest bardzo duia. Na kaidym z przystankow codziennie 
wsiada i wysiada duia liczba pasaierow, cow petni uzasadnia komunikacjq miejskq na tym obszarze. 

Zgodnie z przepisem art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym 
transporcie zbiorowym organizatorem publicznego transportu zbiorowego wtaiciwym ze wzglqdu 
na obszar dziatania lub zasieg przewozow jest gmina, a zgodnie z ust. 4 pkt 1 tegoi artykutu zadania 

organizatora, o ktorym mowa w ust. 1 pkt 1-5, wykonuje prezydent miasta. Zgodnie z art. 8 ustawy 
do zadari organizatora naleiy planowanie rozwoju transportu, organizowanie publicznego 

transportu zbiorowego oraz zarzqdzanie publicznym transportem zbiorowym. Zarz4dzaj;lc 
publicznym transportem zbiorowym naleiy oceniad i prognozowad potrzeby przewozowe (art. 15 
ust. 1 pkt 1 ustawy). Wskazujemy, i e  w tym przypadku likwidacja linii 77 jest przejawem braku 
wiaiciwej oceny potrzeb przewozowych, co narusza wspomniane przepisy ustawy. 

Przektadajqc powyiszq petycjq, prosimy o zmianq zatoien reformy komunikacyjnej, 
o ktorych mowa wyiej i pozostawienie linii 77 w obecnym ksztaicie. 

W imieniu pracownikowf-rn 

Osoba wyznaczona do kontaktu: - - 
W zatqczeniu lista podpisow. 
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Przewodniczqcy Rady Miasta todzi 

Na podstawie art. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 o petycjach /Dz.U. z 2014 r, poz. 1195/, 
my pracownicy firmy l o k a l i z o w a n e j  przy ulicy Dostawczej 17, pragniemy wyrazit 
sprzeciw wobec likwidacji komunikacji miejskiej wzdiui ulicy Puszkina, na odcinku od ronda 

Sybirakow do ulicy Dqbrowskiego, planowanej od kwietnia 2017 roku w ramach reformy 
komunikacji miejskiej w todzi. Wediug zaioien reformy komunikacji miejskiej, na tym odcinku ma 

kursowaC jedynie linia zmianowa ,,I" po uzgodnieniu z zaktadami pracy usytuowanymi wzdtui tej 

ulicy wedle zapotrzebowania. 

Obecnie ulicq Puszkina kursuje autobus linii 77. Linia, przy obecnej trasie, tqczy 
przemystowq cz@C Widzewa z wielkimi osiedlami mieszkaniowymi jakirni sq Widzew - Wschod 

i Dqbrowa oraz daje mo i l iwo i i  wygodnego dotarcia do miejsca pracy osobom korzystajqcym 

z dworca kolejowego t o d i  Widzew. Jest to jedyna metoda dotarcia za poirednictwem komunikacji 
miejskiej do zakiad6w pracy usytuowanych wzdtui tej ulicy. Firrny zlokalizowane w tym miejscu 

rozpoczynajq prace w roinych godzinach. Mamy tutaj zarowno duze zaktady produkcyjne, 
pracujqce w systemie zmianowym jak i firmy, ktorych pracownicy pracujq w godzinach - 6:00 - 
19:OO. Praca w naszej firmie rozpoczyna siq w roinych godzinach. Mamy zarowno pracownikow 

produkcyjnych, pracujqcych w godzinach nocnych jak i pracownikow biurowych i magazynowych, 
ktorzy rozpoczynajq pracq w godzinach pomiqdzy 6:00 a 8:00 a konczq pomiqdzy 14:OO a 17:00, w 
zwiqzku z tym proponowana linia zmianowa nie rozwiqie problemu. 

Likwidacja tej linii 77 sprawi, i e  dotarcie do rniejsc pracy bqdzie moiliwe tylko w 

godzinach kursowania linii zmianowej, autobusem linii 69 kursujqcym wzdiui ulicy Lodowej 
(dotarcie do ulicy Puszkina zajmie wtedy pieszo od 10 do 20 minut) lub wtasnym irodkiem 

transportu, czego bardzo sig obawiamy w zwipzku z ograniczonp ilosciq miejsc parkingowych - 
sytuacja taka dotyczy znaczqcej czqici zaktadow pracy, zlokalizowych przy ul. Dostawczej 17. 
Szczegolnie utrudnione bqdzie dotarcie do miejsca pracy w przypadku niekorzystnych warunkow 
pogodowych z uwagi na fatalny stan chodnikow wzdtui ul. Dostawczej 

Dotychczasowe dziaiania przedstawicieli miasta miaty na celu ograniczenie uiywania 

wiasnych irodkow transportu na rzecz komunikacji miejskiej. Likwidacja linii 77 na ulicy Puszkina 
wywoia zupetnie odwrotny efekt. Osoby, ktore obecnie docierajq do pracy autobusem bqdq 

zmuszone przesiqii siq do wtasnych samochodow (ktorych tak jak zostato napisane 

w poprzedzajqcym akapicie, nie bqdzie gdzie zaparkowat) lub docierat do pracy pieszo albo za 

poirednictwem linii 69, co w znaczqcym stopniu wydtuiy czas podroiy do i z miejsca pracy. 



Zwracamy siq zatem z proiba o utrzymanie linii 77 w obecnym ksztatcie lub modyfikacjq trasy 

tej linii z zachowaniem irodkow komunikacji miejskiej wzdtui ulicy Puszkina. 

Codzienne obserwacje obciqienia tej linii na tym szlaku komunikacyjnym, iwiadczq o tym, 

i e  dostqpnoit komunikacji miejskiej na tej ulicy jest jak najbardziej uzasadniona. Szczegolnie w 
godzinach porannych (od godziny 5:00 do 10) oraz w godzinach popotudniowych (od godziny 13 
do 18) liczba osob podrdiujqcych liniq 77 jest bardzo duia. Na kaidym z przystankow codziennie 
wsiada i wysiada duia liczba pasaierow, co w petni uzasadnia komunikacjq miejskq na tym 

obszarze. 

Zgodnie z przepisem art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym 
transporcie zbiorowym organizatorem publicznego transportu zbiorowego wtaiciwym ze wzglqdu 

na obszar dziaiania lub zasiqg przewozow jest gmina, a zgodnie z ust. 4 pkt 1 tegoi artykutu 
zadania organizatora, o kt6rym mowa w ust. 1 pkt 1-5, wykonuje prezydent miasta. Zgodnie z art. 

8 ustawy do zadan organizatora naleiy planowanie rozwoju transportu, organizowanie 
publicznego transportu zbiorowego oraz zarzqdzanie publicznym transportem zbiorowym. 
Zarzqdzajqc publicznym transportem zbiorowym naleiy oceniat i prognozowat potrzeby 
przewozowe (art. 15 ust. 1 pkt 1 ustawy). Wskazujemy, i e  w tym przypadku likwidacja linii 77 jest 
przejawem braku wtaiciwej oceny potrzeb przewozowych, co narusza wspomniane przepisy 

ustawy. 

Przektadajqc powyiszq petycjq, prosimy o zmiane zatoien reformy komunikacyjnej, 

o ktorych mowa wyiej i pozostawienie linii 77 w obecnym ksztaicie bqdi zabezpieczenie tego 

odcinka ul.Puszkina irodkami komunikacji miejskiej kursujqcymi w podobnych okresach 

czasowych jak w/w linia. 

Osoba wyznaczona do kontaktu: 

W zaiqczeniu lista podpisow. 
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Dotyczy: planowanych zmian w komunikacji miejskiejskutkujqcych likwidacjq linii 77 

Na podstawie art. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 o petycjach (Dz.U. z 2014 r. poz. 1195), 
pragniemy niniejszym wyrazid sprzeciw wobec likwidacji komunikacji miejskiej wzdiui ulicy Puszkina, 

na odcinku od ronda Sybirakow do ulicy Dqbrowskiego, planowanej od kwietnia 2017 roku w ramach 
reformy komunikacji miejskiej w todzi. 

Obecnie ulicq Puszkina kursuje autobus linii 77. Linia iqczy przemystowq czqid Widzewa 
z wielkimi osiedlami mieszkaniowymi jakimi sq Widzew - Wschdd i Dqbrowa oraz daje moiliwoid 

wygodnego przemieszczania sic do miejsca pracy osobom korzystajqcym z dworca kolejowego tod i  

Widzew. Jest to jedyna rnoiliwoit dotarcia za poirednictwem komunikacji miejskiej do centrum 

magazynowo - biurowego Panattoni Business Center w ktorym mieici si- 

Nasza firma pracuje w godzinach 5:30 - 21:30. Zatrudniamy zarowno pracownikow 
produkcyjnych, pracujqcych w systemie zmianowym (5:30-13:30 oraz 13:30-21:30), jak i pracownikow 

biurowych i rnagazynowych, ktorzy rozpoczynajq prace w godzinach pomiqdzy 6:00 a 11:OO i koriczq 

pomiqdzy 14:OO a 19:OO. 

Likwidacja linii 77 spowoduje, i e  dotarcie do miejsca pracy naszych pracownikow bqdzie 
moiliwe tylko w godzinach kursowania linii zmianowej, autobusem linii 69 kursujqcym wzdtui ulicy 
Lodowej (dotarcie do ulicy Puszkina zajmie wtedy pieszo od 10 do 20 minut). Szczegolnie utrudnione 
bqdzie dotarcie do rniejsca pracy w przypadku niekorzystnych warunkow pogodowych z uwagi na 
fatalny stan chodnikow wzdiui ul. Dostawczej. Pragniemy takie zwrociC uwagq, i i    el far ma zatrudnia 

pracownikow z orzeczonym stopniem niepetnosprawnoici, dla ktorych 20 minut pieszej wedrowki 
stanowid bqdzie powazny problem. 

Obecna sytuacja na rynku pracy powoduje, i e  jednym z kluczowych czynnikow, ktore biorq pod 
uwagq potencjalni pracownicy, jest lokalizacja firmy oraz jak najkrotszy dojazd do pracy. Proponowane 

zmiany mogq negatywnie wpCynqC na pozyskiwanie nowych osob oraz spowodowad, i e  czqit obecnych 

naszych pracownikow ze wzglqdu na utrudniony dojazd bedzie zmuszonych od nas odejit. Jednq 

z moiliwych alternatyw bqdzie koniecznoit zatrudniania mniej wymagajqcych pracownikow z krajow 

Europy Wschodniej, co z pewnoiciq negatywnie wptynie na iodzki rynek.pracy. Utrata wyszkolonych 
i doiwiadczonych pracownikow bardzo utrudni bieiqcq dziaialnoid Spoiki. Od jakiegoi czasu 
obserwujemy na rynku brak dostqpnych osob z doiwiadczeniem w tej wqskiej dziedzinie jaka sic 

zajmujemy. Naszq kadrq wyszkoliliimy od podstaw i zaleiy nam, by mogli nadal z nami pracowat. 



Rotacja pracownikow negatywnie wptynie na sytuacjq e k o n o m i c z n q m  kt6re 
obecnie zatrudnia ponad 150 os6b. W perspektywie najbliiszego roku planujemy stworzyi kolejnych 

30 etatow. Byliimy pierwszym a obecnie jesteimy najwiqkszym importerem rownolegtym lekow w 
Polsce. Posiadamy wiasnq hurtowniq i wytworniq farmaceutycznq. Kaidego roku dostarczamy na 
polski rynek ok 10 mln sztuk lekow przyczyniajqc siq do zwiqkszenia konkurencyjnoici oraz ich 

dostqpnoSci dla pacjentow. Mamy najszersze portfolio lekow i moiemy poszczycit sie najlepszymi 
wynikami sprzedaiy w Polsce. Dziaiamy na arenie ogolnopolskiej i miqdzynarodowej. Od 
nieprzerwanie od 14 lat inwestujemy w rozwoj lokalny i z dumq promujemy tod i  w Polsce i na iwiecie. 

~ziatalnoit5-i importu rownolegtego przynosi polskim pacjentom i systemowi ochrony 
zdrowia prawie 100 mln z i  oszczqdnoici rocznie. 

W proponowanych zmianach w komunikacji miejskiej widzimy sprzecznoit z dotychczasowymi 

dziaianiami wtadz miasta, ktore miaty na celu ograniczanie korzystania 2 wtasnych irodkow transportu 
na rzecz komunikacji miejskiej. Likwidacja linii 77 na ulicy Puszkina tak wainej z punktu dojazdu 

pracownik6w do licznych zakiadow poioionych w tej okolicy wywota bowiem przeciwny efekt. Osoby, 
ktore obecnie docierajq do pracy autobusem, bqdq zmuszone przesiqit siq do wiasnych samochodow, 
lub dojechad za po5rednictwem innych linii, co w znacznie wydiuiy czas podroiy do/z miejsca pracy. 

W zwiqzku z powyiszym zwracamy siq wiec z proibq o utrzymanie linii 77 w obecnym ksztalcie 

lub uwzglqdnienie w planach nowej linii trasy wzdtui ulicy Puszkina, z uwzglqdnieniem Dworca 

Kolejowego kodi Widzew dziaiajqcej w godzinach pracy naszej firmy. 

Codzienne obserwacje obciqienia linii 77 iwiadczq o tym, i e  dostepnoit komunikacji miejskiej 

na ul. Puszkina jest uzasadniona. Szczegolnie w godzinach porannych (od godziny 5:00 do 10:OO) oraz 

w godzinach popotudniowych (od godziny 13:30 do 18:OO) liczba osob podroiujqcych liniq 77 jest 
bardzo duia. 

Zgodnie z przepisem art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym 

transporcie zbiorowym organizatorem publicznego transportu zbiorowego wiaiciwym ze wzgledu na 
obszar dziaiania tub zasiqg przewozow jest gmina, a zgodnie z ust. 4 pkt 1 tegoi artykulu zadania 
organizatora, o ktorym mowa w ust. 1 pkt 1-5, wykonuje prezydent miasta. Zgodnie z art. 8 ustawy do 
zadari organizatora naleiy planowanie rozwoju transportu, organizowanie publicznego transportu 

zbiorowego oraz zarzqdzanie publicznym transportem zbiorowym. Zarzqdzajqc publicznym 
transportem zbiorowym naleiy oceniad i prognozowak potrzeby przewozowe (art: 15 ust. 1 pkt 1 

ustawy). Wskazujemy, i e  w tym przypadku likwidacja linii 77 jest naszym zdaniem przejawem braku 

wiaiciwej oceny potrzeb przewozowych. 

Przektadajqc powyiszq petycjq, prosimy o zmianq zalozen reformy komunikacyjnej, o ktorych 

mowa wyiej i pozostawienie linii 77 w obecnym ksztaicie. 

Z powaianiem, 
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Przewodniczqcy Rady Miasta todzi 

Na podstawie art. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 o petycjach 1Dz.U. z 2014 r. poz. 11951, my 
pracownicy firmy Sp. z 0.0. zlokalizowanej przy ulicy Dostawczej 17, pragniemy wyrazid 

sprzeciw wobec likwidacji komunikacji miejskiej wzdtui ulicy Puszkina, na odcinku od ronda 
Sybirakow do ulicy Dqbrowskiego, planowanej od kwietnia 2017 roku w ramach reformy komunikacji 
miejskiej w todzi. Wedlug zatoieri reformy komunikacji miejskiej, na tym odcinku ma kursowad 

jedynie linia zmianowa ,,I" po uzgodnieniu z zaktadami pracy usytuowanymi wzdtui tej ulicy wedle 

zapotrzebowania. 

Obecnie ulicq Puszkina kursuje autobus linii 77. Linia, przy obecnej trasie, tqczy przemystowq 

czqid Widzewa z wielkimi osiedlami mieszkaniowymi jakimi sq Widzew - Wschod 

i Dqbrowa oraz daje moil iwoit wygodnego dotarcia do miejsca pracy osobom korzystajqcym 
z dworca kolejowego tod i  Widzew. Jest to jedyna metoda dotarcia za poirednictwem komunikacji 

miejskiej do zaktadow pracy usytuowanych wzdtui tej ulicy. Firmy zlokalizowane w tym miejscu 
rozpoczynajq pracq w roinych godzinach. Mamy tutaj zarowno duie zaktady produkcyjne, pracujqce 

w systemie zmianowym jak i firmy, ktorych pracownicy pracujq w godzinach - 6:00 - 19:OO. Praca w 

naszej firmie rozpoczyna siq w roinych godzinach. Mamy zarowno pracownikow produkcyjnych, 
pracujqcych w systemie zmianowym (5:30-13:30 oraz 13:30-21:30) jak 
i pracownikow biurowych i magazynowych, ktorzy rozpoczynajq pracq w godzinach pomiqdzy 6:00 a 

11:OO a koriczq pomiqdzy 14:OO a 19:00, w zwiqzku z tym proponowana linia zmianowa nie rozwiqie 

problemu. 

Likwidacja tej linii sprawi, i e  dotarcie do miejsc pracy bqdzie moiliwe tylko w godzinach 

kursowania linii zmianowej, autobusem linii 69 kursujqcym wzdtui ulicy Lodowej (dotarcie do ulicy 

Puszkina zajmie wtedy pieszo od 10 do 20 minut) lub wtasnym irodkiem transportu, czego bardzo siq 
obawiamy w zwiqzku z ograniczonq iloiciq miejsc parkingowych - sytuacja taka dotyczy znaczqcej 

czqici zaktadow pracy, zlokalizowych przy ul. Dostawczej 17. Szczegolnie utrudnione bqdzie dotarcie 
do miejsca pracy w przypadku niekorzystnych warunkow pogodowych z uwagi na fatalny stan 

chodnikow wzdtui ul. Dostawczej 

Dotychczasowe dziatania przedstawicieli miasta miaty na celu ograniczenie uiywania 

wlasnych irodkow transportu na rzecz komunikacji miejskiej. ~ikwidacja linii 77 na ulicy Puszkina 
wywota zupelnie odwrotny efekt. Osoby, kt6re obecnie docierajq do pracy autobusem bqdq 

zmuszone przesiqit siq do wtasnych samochodow (ktorych tak jak zostato napisane 
w poprzedzajqcym akapicie, nie bqdzie gdzie zaparkowat) lub docierad do pracy pieszo albo za 



pojrednictwem linii 69, co w znaczqcym stopniu wydiuiy czas podroiy do i z miejsca pracy. Ponadto, 
firmy zlokalizowane w opisywanym obszarze iwiadczq roinego rodzaju ustugi, co powoduje, i e  
muszq byt dostqpne dla potencjalnych klientow oraz interesantow. Brak komunikacji miejskiej 
ograniczy dostepnoit klientow do iwiadczonych uslug co przeioiyt sie moie na pogorszenie sytuacji 
finansowej dzialajqcych tu firm. 

Zwracamy siq zatem z proibq o utrzymanie linii 77 w obecnym ksztatcie lub modyfikacjq trasy 

tej linii z zachowaniem irodkow komunikacji miejskiej wzdiui ulicy Puszkina. 

Codzienne obserwacje obciqienia tej linii na tym szlaku komunikacyjnym, iwiadczq o tym, i e  
dostqpnoit komunikacji miejskiej na tej ulicy jest jak najbardziej uzasadniona. Szczegolnie w 

godzinach porannych (od godziny 5:00 do 10) oraz w godzinach popoiudniowych (od godziny 13  do 
18) liczba osob podroiujqcych liniq 77 jest bardzo duia. Na kaidym z przystankow codziennie wsiada i 

wysiada duia liczba pasaierow, co w peini uzasadnia komunikacjq miejskq na tym obszarze. 

Zgodnie z przepisem art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r, o publicznym 

transporcie zbiorowym organizatorem publicznego transportu zbiorowego wiaiciwym ze wzgledu na 
obszar dziaiania lub zasiqg przewozow jest gmina, a zgodnie z ust. 4 pkt 1 tegoi artykulu zadania 

organizatora, o ktorym mowa w ust. 1 pkt 1-5, wykonuje prezydent miasta. Zgodnie z art. 8 ustawy 

do zadan organizatora naleiy planowanie rozwoju transportu, organizowanie publicznego transportu 
zbiorowego oraz zarzqdzanie publicznym transportem zbiorowym. Zarzqdzajqc publicznym 

transportem zbiorowym naleiy oceniai i prognozowat potrzeby przewozowe (art. 15 ust. 1 pkt 1 

ustawy). Wskazujemy, i e  w tym przypadku likwidacja linii 77 jest przejawem braku wiaiciwej oceny 

potrzeb przewozowych, co narusza wspomniane przepisy ustawy. 

Przekiadajqc powyiszq petycjq, prosimy o zmianq zaioieri reformy komunikacyjnej, 

o ktorych mowa wyiej i pozostawienie linii 77 w obecnym ksztaicie. 

W imieniu pracownikow-p 

Osoba wyznaczona do kontaktu: 

W zaiqczeniu lista podpisow. 



sz%owny Pan, 
i 

Tomasz Kacprza k 

Przewodniczqcy Rady M~asta todzi 
-- 

Na podstawie art. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 o petycjach 1Dz.U. z 2014 r. s o ~ .  11951. 

pragniemy wyrazit sprzeciw wobec likwidacji komunikacji miejskiej wzdlui ulicy Puszkina, na 

odcinku od ronda Sybirakow do ulicy Dqbrowskiego, planowanej od kwietnia 2017 roku w rarnach 

reformy komunikacji miejskiej w todzi. Wediug zaloien reformy komunikacji miejskiej, na tym 
odcinku ma kursowat jedynie linia zmianowa ,,I" po uzgodnieniu z zakladami pracy tlsytuowanvmi 
wzdtui tej ulicy wedle zapotrzebowania. 

Obecnie ulicq Puszkina kursuje autobus linii 77. Linia, przy obecnej trasie, lqczy 
przemyslowq czqst Widzewa z wielkimi osiedlami mieszkaniowymi jakirni sq Widzew - Wschod 

i Dqbrowa oraz daje mozliwosc wygodnego dotarcia do miejsca pracy osobom korzystajqcym 

z dworca kolejowego t o d i  Widzew. Jest to jedyna metoda dotarcia za posrednictwem komunikacji 
miejskiej do zaktadow pracy usytuowanych wzdluz tej ulicy. Firmy zlokalizowane w tym miejscu 

rozpoczynajq prace w roinych godzinach. Mamy tutaj zarowno duie zaklady produkcyjne, 
pracujqce w systemie zmianowym jak i firmy, ktorych pracownicy pracujq w godzinach - 6:00 - 
19:OO. Praca w naszej firmie rozpoczyna siq w roinych godzinach. Marny zarowno pracownikow 
produkcyjnych, pracujqcych w systemie zmianowym (5:30-13:30 oraz 13:30-21:30) jak 
i pracownikow biurowych i magazynowych, ktorzy rozpoczynajq pracq w godzinach pomiqdzy 6:00 
a 11:OO a koriczq pomiqdzy 14:OO a 19:00, w zwiqzku z tym proponowana linia zrnianowa nie 

rozwiqie problemu. 

Likwidacja tej linii sprawi, i e  dotarcie do miejsc pracy bqdzie moiliwe tylko w godzinach 
kursowania linii zmianowej, autobusem linii 69 kursujqcym wzdiui ulicy Lodowej (dotarcie do ulicy 
Puszkina zajmie wtedy pieszo od 10 do 20 minut) lub wlasnym srodkiem transportu, czego bardzo 

sic obawiamy w zwiqzku z ograniczonq ilosciq miejsc parkingowych - sytuacja taka dotyczy 

znaczqcej czqici zaktadow pracy, zlokalizowych przy ul. Dostawczej 17. Szczegolnie utrudnione 

bqdzie dotarcie do miejsca pracy w przypadku niekorzystnych warunkow pogodowych z uwagi na 

fatalny stan chodnikow wzdtui ul. Dostawczej 

Dotychczasowe dziaiania przedstawicieli miasta miaty na celu ograniczenie uiywania 

wtasnych irodkow transportu na rzecz komunikacji miejskiej. Likwidacja linii 77 na ulicy Puszkina 

wywota zupetnie odwrotny efekt. Osoby, ktore obecnie docierajq do pracy autobusem bqdq 
zmuszone przesiqit siq do wtasnych samochodow (ktorych tak jak zostato napisane 

w poprzedzajqcym akapicie, nie bedzie gdzie zaparkowat) lub docierat do pracy pieszo albo za 

posrednictwem linii 69, co w znaczqcyrn stopniu wydtuiy czas podroiy do i z rniejsca pracy. 



Ponadto, firmy zlokalizowane w opisywanym obszarze iwiadczq roinego rodzaju uslugi, co 

powoduje, i e  muszq byc dostqpne dla potencjalnych klientow oraz interesantow. Brak 
komunikacji miejskiej ograniczy dostqpnost klientow do swiadczonych ustug co przetozyc siq mote 
na pogorszenie sytuacji finansowej dziatajqcych tu firm. 

Zwracamy sic zatem z proibq o utrzymanie linii 77 w obecnym ksztalcie lub modyfikacje 
trasy tej linii z zachowaniem srodkow komunikacji miejskiej wzdtui ulicy Puszkina. 

Codzienne obserwacje obciqienia tej linii na tym szlaku komunikacyjnym, swiadczq o tym, 
i e  dostqpnoit komunikacji miejskiej na tej ulicy jest jak najbardziej uzasadniona. Szczegolnie w 

godzinach porannych (od godziny 5:00 do 10) oraz w godzinach popotudniowych (od godziny 1 3  

do 18) liczba osob podrozujqcych liniq 77 jest bardzo duia. Na kazdym z przystankow codziennie 

wsiada i wysiada duza liczba pasaierow, co w petni uzasadnia komunikacjq miejskq na tym 
o bszarze. 

Zgodnie z przepisem art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym 
transporcie zbiorowym organizatorem publicznego transportu zbiorowego wtaiciwym ze wzglqdu 
na obszar dziatania lub zasiqg przewozow jest gmina, a zgodnie z ust. 4 pkt 1 tegoi artykulu 

zadania organizatora, o ktorym mowa w ust. 1 pkt 1-5, wykonuje prezydent miasta. Zgodnie z art. 

8 ustawy do zadan organizatora nalezy planowanie rozwoju transportu, organizowanie 
publicznego transportu zbiorowego oraz zarzqdzanie publicznym transportem zbiorowym. 

Zarzqdzajqc publicznym transportem zbiorowym naleiy oceniaC i prognozowac potrzeby 

przewozowe (art. 15 ust. 1 pkt 1 ustawy). Wskazujemy, i e  w tym przypadku likwidacja linii 77 jest 

przejawem braku wtafciwej oceny potrzeb przewozowych, co narusza wspomniane przepisy 

ustawy. 

Przektadajqc powyiszq petycjq, prosimy o zmianq zalozen reformy komunikacyjnej, 
o ktorych mowa wyiej i pozostawienie linii 77 w obecnym ksztalcie. 

W imieniu pracownikod-b 

Osoba wyznaczona do kontaktu: 

W zatqczeniu lista podpisow. 


